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Onderwerp vraag:  Lamentabele staat stedelijke sporthal Winketkaai en aanpak 

urgente problemen in afwachting van concrete 

toekomstplannen; 

Toelichtende nota 
  

In aansluiting op Uw antwoord dd. 28/01 ll. op mijn op 17/01 ll. gestelde vraag (met 

nr. 012/2015) over de sporthal aan de Winketkaai, waarin U aankondigt opnieuw (en 
voor een zoveelste keer) het gesprek te zullen aangaan met het clubbestuur van 

“Kangoeroes Basketbalclub”, verzoek ik dit stadsbestuur mij te willen laten weten wat 
er in afwachting gaat gebeuren aan de zeer lamentabele toestand van de sporthal. 

 
Sanitair dat defect is, ramen die gebroken zijn, deuren die knellen, de veiligheid die in 

het gedrang komt aan – en omtrent de tribunes, enz. enz. : het lijstje minpunten en 
gebreken is ellenlang en de clubverantwoordelijken worden elke dag opnieuw 

geconfronteerd met nieuwe problemen, waaraan zij zo goed en zo kwaad mogelijk 
proberen te verhelpen, doch waar een structurele aanpak zich opdringt. 

 
In de sporthal beoefenen honderden kinderen, jongvolwassenen en ook volwassenen 

dagelijks hun sport, wat door de staat waarin deze zich bevindt serieuze risico’s met 

zich meebrengt. 
 

Ik vernam dan ook graag wat op zeer korte – tot max. middellange termijn de 
concrete plannen zijn van dit nieuwe stadsbestuur met betrekking tot de situatie van 

de sporthal en hoe zal opgetreden worden tegen de zeer gevaarlijke toestanden die 
zijn ontstaan (en er dagdagelijks nog bijkomen). 
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